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1 Introduction 
Billy is the applied technologies mobile solution for recording receipts using a smartphone.  
Receipts, cash register slips etc. can be quickly photographed, provided with a reference 
and uploaded to a SharePoint directory using the Power App. The directories are defined 
for the environment and are then available to users for selection with each document to 
be saved. 

After you have acquired Billy and added it to your environment it must be configured to en-
able the functions to be used by employees. 

Further information on using Billy can be found in the user manual. 



  

Billy – Setup Guide Page 2 
Version 1.0.2005.2815 

2 Configuration of SharePoint Storage Locations 
The storage locations in SharePoint which are to be used for storing recorded documents 
are set for the whole organisation. Before the Power App can be used, the storage locations 
must be defined. The configuration takes place via an environment variable described be-
low. 

Log in to your organisation's personal account at https://make.powerapps.com/ and ensure 
that the environment in which Billy is operating is selected at the top right (1). Otherwise, 
switch to the appropriate environment. Then click on Solutions (2) in the left sidebar. 

 

Click on atBillyMobile. 

 

Then select Billy Paths to open the corresponding environment variable for editing. 

 

Change the current value (3) as described below and then save it (4). 
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The value to be entered for each storage location is made up of its display name, the Share-
Point site and the path where a document is to be saved. These values are separated by a 
comma. Any number of storage locations, each separated by a semicolon, can be linked. 

Example: 

➔ General,https://myorg.sharepoint.com/sites/accounting,/shared documents/re-
ceipts;traveling expenses,https://myorg.sharepoint.com/sites/accounting,/shared 
documents/receipts/traveling 

The green storage location (display name General) stores documents on the SharePoint 
location with the URL https://myorg.sharepoint.com/sites/accounting in the directory 
/shared documents/receipts. The blue storage location (display name traveling expenses) 
stores documents on the SharePoint location with the URL https://myorg.share-
point.com/sites/accounting in the directory /shared documents/receipts/traveling. The 
correct spelling of the locations to be used (including commas and semicolons) is crucial for 
the correct functioning of the application! 

Note that each user needs the appropriate permissions to create files for the respective 
SharePoint location or directory otherwise the upload will fail (see user manual, chapter 
3.2). 
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3 Share Power App 
Before individual users can use Billy on their smartphones the Power App must be approved 
for these users. How to share a Power App with users is described in detail in Microsoft's 
documentation. 

➔ https://docs.microsoft.com/de-de/powerapps/maker/canvas-apps/share-app 

To be able to use Billy, users must be assigned at least the standard role Common Data 
Service User for the entities of the Common Data Service. 

 

 

https://docs.microsoft.com/de-de/powerapps/maker/canvas-apps/share-app
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1 Einleitung 
Billy ist die mobile Lösung der applied technologies GmbH zur Erfassung von Belegen per 
Smartphone. Mit der beinhaltete Power App können Kassenbons, Quittungen und 
dergleichen schnell fotografiert, mit einer Referenz versehen und in ein SharePoint 
Verzeichnis hochgeladen werden. Die zur Verfügung stehenden Verzeichnisse werden dabei 
umgebungsweit definiert und stehen den Benutzer*innen anschließend zur Auswahl bei 
jedem Beleg zur Verfügung. 

Nachdem Sie Billy bezogen und Ihrer Umgebung hinzugefügt haben, müssen Sie einige 
Konfigurationen vornehmen, um die Funktionalitäten Ihren Mitarbeiter*innen zur 
Verfügung zu stellen. 

Weiterführende Hinweise zur Benutzung von Billy finden Sie im Benutzerhandbuch. 
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2 Konfiguration SharePoint-Ablageorte 
Die Ablageorte in SharePoint, welche für zu erfassende Belege zur Verfügung stehen, 
werden organisationsweit festgelegt. Bevor die Power App genutzt werden kann, müssen 
Ablageorte definiert werden. Die Konfiguration findet über eine Umgebungsvariable statt, 
deren Anpassung im Folgenden beschrieben wird. 

Melden Sie sich unter https://make.powerapps.com/ mit Ihrem persönlichen Konto Ihrer 
Organisation an und stellen Sie sicher, dass am oberen rechten Rand (1) die Umgebung 
ausgewählt ist, in der Billy betrieben wird. Wechseln Sie ansonsten in die entsprechende 
Umgebung. Klicken Sie anschließend in der linken Seitenleiste auf Lösungen bzw. Solutions 
(2). 

 

Klicken Sie dort auf atBillyMobile. 

 

Dort wiederum klicken Sie auf Billy Pfade bzw. Billy Paths, um die entsprechende 
Umgebungsvariable zur Bearbeitung zu öffnen. 

 

https://make.powerapps.com/
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Hier müssen Sie Aktueller Wert bzw. Current Value (3) wie nachfolgend beschrieben 
ändern und dies anschließend speichern (4). 

 

Der einzutragende Wert setzt sich für jeden Ablageort aus dessen Anzeigename sowie der 
SharePoint-Site und dem dortigen Pfad, wo ein Beleg gespeichert werden soll, zusammen. 
Diese Werte werden durch ein Komma getrennt. Es können beliebig viele Ablageort, 
jeweils durch ein Semikolon getrennt, verkettet werden. 

Beispiel: 

➔ Allgemein,https://myorg.sharepoint.com/sites/Buchhaltung,/Freigegebene 
Dokumente/Belege;Reisekosten,https://myorg.sharepoint.com/sites/Buchhaltun
g,/Freigegebene Dokumente/Belege/Reisekosten 

Der grüne Ablageort (Anzeigename Allgemein) speichert Dokumente auf der SharePoint-
Site mit der URL https://myorg.sharepoint.com/sites/Buchhaltung im dortigen 
Verzeichnis /Freigegebene Dokumente/Belege. Der blaue Ablageort (Anzeigename 
Reisekosten) speichert Dokumente auf der SharePoint-Site mit der URL 
https://myorg.sharepoint.com/sites/Buchhaltung im dortigen Verzeichnis /Freigegebene 
Dokumente/Belege/Reisekosten. Die korrekte Schreibweise (inklusive Kommas und 
Semikolons) ist für die richtige Funktionsweise der Anwendung ausschlaggebend! 

Beachten Sie, dass jede*r Benutzer*in individuell die entsprechenden Berechtigungen 
zum Erstellen von Dateien für die jeweilige SharePoint-Site bzw. das dortige Verzeichnis 
benötigt. Ansonsten bekommt der*die Benutzer*in diesen Ablageort in Billy zwar zur 
Auswahl angezeigt, das Hochladen schlägt allerdings fehl (siehe Benutzerhandbuch 
Kapitel 3.2).  
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3 Power App freigeben  

Bevor einzelne Benutzer*in Billy auf ihren Smartphones nutzen können, müssen Sie die 
entsprechende Power App für diese Benutzer*innen freigeben. Wie Sie eine Power App für 
Benutzer*innen freigeben, ist ausführlich in Microsofts Dokumentationen beschrieben. 

➔ https://docs.microsoft.com/de-de/powerapps/maker/canvas-apps/share-app 

Zur Nutzung von Billy muss den Benutzer*innen für die Entitäten des Common Data 
Service mindestens die Standardrolle Common Data Service User zugwiesen werden. 

 

 

https://docs.microsoft.com/de-de/powerapps/maker/canvas-apps/share-app

